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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (Groep Bontes/Van Klaveren) 
aan de Staatssecretaris van Financiën over het EU-advies om onder andere 
belastingen op consumptiegoederen te verhogen (ingezonden 9 juli 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «EU: Nederlandse belasting op arbeid moet omlaag»?1 

Vraag 2
In hoeverre klopt het dat de ministers van Financiën van de eurozone vinden 
dat elf eurolanden, waaronder Nederland, de belasting op consumptiegoede-
ren of milieubelastingen dienen te verhogen om belasting op arbeid iets te 
kunnen verlagen? 

Vraag 3
Deelt u de analyse dat Nederland geen verschuiving van belastingen nodig 
heeft maar forse belastingverlagingen over de hele linie? 

Vraag 4
Waarom werkt u niet toe naar een situatie van een zeer lage vlaktaks 
(inkomstenbelasting) en het verlagen van de vennootschapsbelasting 
teneinde meer werkgelegenheid en economische groei te bewerkstelligen, in 
plaats van het schuiven met belastingen? 

Vraag 5
Bent u bereid toe te zeggen dat dit kabinet tot en met 2017 geen enkele 
belasting meer zal laten stijgen? Zo neen, kunt u aangeven wat de VVD-
bewindspersonen, als de salonliberalen die het inmiddels zijn, nog onder-
scheidt van hun sociaal-democratische collega’s in het kabinet?

1 http://www.telegraaf.nl/overgeld/belastingen/22827709/
__EU__Nederlandse_belasting_op_arbeid_moet_omlaag__.html
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